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Jegyzőkönyv
Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete

2014. május 29-i soros nyílt üléséről

A Képviselő-testület 2014. május 29-i ülésén hozott döntéseinek mutatója

108/2014. (V.29.) határozat: A képviselő-testület soros nyílt ülésének napirendjéről
109/2014. (V.29.) határozat: A polgármester beszámolójának elfogadása a két ülés között történt

fontosabb  eseményekről,  a  képviselő-testület  megbízása  alapján
végzett feladatokról

110/2014. (V.29.) határozat: Tájékoztató Jászkisér közrendjéről,  közbiztonságának helyzetéről,  a
rendőrség  helyi  személyi  és  tárgyi  feltételeiről,  a  helyi  polgárőrség
munkájáról

111/2014. (V.29.) határozat: Tájékoztató  a  városi  védelmi  feladatokról,  a  katasztrófavédelmi,
tűzvédelmi munkáról

112/2014. (V.29.) határozat: Beszámoló a Művelődés háza, Könyvtár és Csete Balázs helytörténeti
gyűjtemény munkájáról

113/2014. (V.29.) határozat: Beszámoló  az  Alapszolgáltatási  Központban  folyó  tevékenységről,  a
nappali ellátás-szervezés stratégiájáról

114/2014. (V.29.) határozat: A kérdésekre adott válaszok elfogadásáról
115/2014. (V.29.) határozat: Hulladékgazdálkodási  Nonprofit  Kft.  létrehozásáról  szóló  68/2014.

(III.27.) határozat módosításáról
116/2014. (V.29.) határozat:  a Jászkisér, Vágóhíd út 6. szám alatti ingatlan értékesítéséről
117/2014. (V.29.) határozat: A Jász Trió Tv-vel történő műsor finanszírozása támogatási szerződés

megkötéséről
118/2014. (V.29.) határozat: Gócza Zoltán önkormányzati képviselő tiszteletdíjáról való lemondá-

sáról
119/2014. (V.29.) határozat: a  parlagfűmentesítési  pályázat  költségvetési  összetételének

módosításáról
120/2014. (V.29.) határozat: az Európai Mobilitás Hét-hez történő csatlakozásról
121/2014. (V.29.) határozat: Pályázat  benyújtásáról  a  Let's  Colour  Településszépítő  Egyesület

felhívására
122/2014. (V.29.) határozat: Zárt ülés tartásáról

Készült: 3 példányban
1.  eredeti példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattára
1. másolati példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattár
2. másolati példány: A Művelődés Háza és Könyvtár-Jászkisér
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete soros nyílt testületi üléséről 2014. május
29-én 14 órai kezdettel Jászkiséren a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő Dísztermében

Jelen vannak: 
Hajdú László polgármester elnöklete mellett
Kiss Lajos alpolgármester,
Ádám Kálmán,
Baloghné Dr. Baka Ibolya, 

 Gócza Zoltán,

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet,
Holló Zoltán,
Madarász Sándor,
Sebestyén Ferenc képviselők

Távolmaradását jelezte: -

Távolmaradását nem jelezte:  -

Meghívottak tanácskozási joggal: 
Lukácsi György társadalmi alpolgármester,
Szabó Szidónia jegyző,
Mudris Andrásné dr. aljegyző,
Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető, 
Vári-Nagy Judit járási hivatalvezető,
Körei-Nagy József jászberényi rendőrkapitány,
Glodics Ádám KMB,
Birgés György tű.hdgy. 
Kis Ernő JÁTI intézményvezető,
Rácz István JÁTI munkatársa,
Csillik Ferencné óvodavezető,

Baloghné Ádám Anikó óvónő,
Farkasné Nagy Márta Alapszolg.Kp. Vezető,
Balogh György A Műv. Háza vezetője,
Soósné Nagy Andrea mb. bölcsőde vezető,
Benedek József PH közbiztonsági referens,
Molnár Tibor közterületfelügyelő,
Balogh Tamás önkorm. tűzoltóság parancsnoka,
Balog László Jászkiséri Önként. Tű. Egy. elnöke,
Szüle Katalin díszpolgár,
Gál András díszpolgár,
Juhász László sajtóreferens.

Hajdú László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozat ké-
pes, 9 tagjából 8 fő jelen van, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Ádám Kálmán és Madarász
Sándor képviselőket kéri fel, a jegyzőkönyv vezetésével Silye Erzsébet polgármesteri hivatali dolgozót bízza
meg a testület egyetértésével. 

A meghívóban szereplő napirendet kéri módosítani, illetve kiegészíteni:
−  a napirend 4.) és 5.) pontját javasolja 2.), 3.) napirendként tárgyalni, tekintettel a tájékoztatók készítő -

ire
− az első előterjesztést levenni a napirendről, mert a vevővel folynak az egyeztetések,
− az alábbi előterjesztéseket felvenni a napirendbe:

− 3.) A Jász Trió Tv-vel történő műsor finanszírozása támogatási szerződés megkötésére
− 4.) Gócza Zoltán önkormányzati képviselő tiszteletdíjáról való lemondására
− 5.) Előterjesztés a parlagfűmentesítési pályázat költségvetési táblázatának módosítására
− 6.) Előterjesztés az Európai Mobilitás Hét-hez történő csatlakozásra
− 7.) Pályázat benyújtása a Let's Colour Településszépítő egyesület felhívására

Szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 108/2014.(V.29.) határozata:
A képviselő-testület soros nyílt ülésének napirendjéről

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014. május 29-i soros nyílt
képviselő-testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint elfogadta:

1.)

A  polgármester  beszámolója  a  két  ülés  között  történt  fontosabb
eseményekről,  a  képviselő-testület  megbízása  alapján  végzett
feladatokról,  a  folyamatban  lévő  önkormányzati  beruházások
helyzetéről

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
2.) Tájékoztató  Jászkisér közrendjéről,  közbiztonságának helyzetéről,  a

rendőrség  helyi  személyi  és  tárgyi  feltételeiről,  a  helyi  polgárőrség
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munkájáról
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, tájékoztatóval érintettek
Előkészítő:  dr.  Körey-Nagy  József  r.  alezredes,  Madarász  Sándor
polgárőrség vezetője, Molnár Tibor közterület-felügyelő

3.)
Tájékoztató  a  városi  védelmi  feladatokról,  a  katasztrófavédelmi,
tűzvédelmi munkáról
Előterjesztő:Hajdú László polgármester, tájékoztatóval érintettek
Előkészítő:  Szabó  Szabolcs  Gábor  tű.  Hadnagy,  Balogh  Tamás  tűzoltó
parancsnok Balog  László  tűzoltó  egyesületi  elnök,  Benedek  József
közbiztonsági referens

4.) Beszámoló a Művelődés háza, Könyvtár és Csete Balázs helytörténeti
Gyűjtemény munkájáról
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, Balogh György intézményvezető
Előkészítő: Balogh György intézményvezető

5.)
Beszámoló  az  Alapszolgáltatási  Központban  folyó  tevékenységről,  a
nappali ellátás-szervezés stratégiájáról
Előterjesztő:  Hajdú  László  polgármester,  Farkasné  Nagy  Márta
intézményvezető
Előkészítő: Farkasné Nagy Márta intézményvezető

Előterjesztések

1.)
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. létrehozásáról szóló 68/2014.
(III.27.) határozat módosítására

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

2.)
Előterjesztés  Jászkisér,  Vágóhíd  út  6.  szám  alatti  ingatlan
értékesítésére

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

3.)
A  Jász  Trió  Tv-vel  történő  műsor  finanszírozása  támogatási
szerződés megkötésére

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

4.)
Gócza  Zoltán  önkormányzati  képviselő  tiszteletdíjáról  való
lemondására

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő:  Szabó  Szidónia  jegyző,  Kormos  Lajos  PH  pénzügyi
osztályvezető

5.)
Előterjesztés  a  parlagfűmentesítési  pályázat  költségvetési
táblázatának módosítására

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző, Stuchlik Lászlóné pénzügyi
ügyintéző

6.) Előterjesztés az Európai Mobilitás Hét-hez történő csatlakozásra

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

7.)
Pályázat  benyújtása  a  Let's  Colour  Településszépítő  egyesület
felhívására

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben,
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2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár

Napirend előtti interpellációk, kérdések

Hajdú László: Napirend előtti kérdése van valakinek?

Sebestyén Ferenc a csapadékvíz elvezető csatornahálózat kapcsolatban kéri személy kijelölését, aki a lakos-
sági panaszokat fogadja és továbbítja a Polgármester úrnak, bár nem önkormányzati forrásból megvalósuló
beruházásról van szó.

Lukácsi György a témával kapcsolatban Kiss Lajos alpolgármesterrel együtt lakóssági fórum tartását java-
solja A fórummal kapcsolatos lakossági kérdéseket a Polgármesteri Hivatal portáján dobozba lehetne gyűj-
teni.

Hajdú László: Két ülés közötti beszámolómban lesz erről szó.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet a városnapi rendezvényre kéri rendbe tenni a Jászkisérre bevezető út kör-
nyékét rendbe tenni, illetve a település központját a rendezvény ideje alatt tisztán tartani.

Hajdú László: A kérdésekre az előterjesztések tárgyalása előtt adunk választ.

Napirend megtárgyalása: 

1.)
A polgármester beszámolója  a  két  ülés  között  történt  fontosabb eseményekről,  a  képviselő-
testület megbízása alapján végzett feladatokról, a folyamatban lévő önkormányzati beruházások
helyzetéről (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Hajdú László polgármester

Hajdú László ismerteti két ülés közötti beszámolóját.

Kérdés, vélemény, kiegészítés a beszámolómhoz?

Kiss Lajos: Szolnokra mentem a Polgármester úr kérésére a TRV Zrt. közgyűlésére, melyen a 2013. évi
beszámolót  tárgyaltuk,  Felügyelő  Bizottság  tagjainak  újraválasztása  történt,  könyvvizsgáló  választása,
díjazás megállapítása, alapszabály módosítása és elfogadása, 2014. évi üzleti  terv elfogadása.. A nemzeti
ivóvíz kincs megőrzése a feladata, állítólag a közel jövőben az ivóvízért lesz a legnagyobb harc.

Balog László  pontosítja,  hogy a  Svájcból  kapott  kórházi  ágyak darabonként  400 ezer  forintot  érnek.  A
szolnoki kórház 42 db ágyat, a mezőtúri közház 38 db ágyat kapott. Tehát sok millió forint értékről van szó,
aminek nagyon örültek.

Sebestyén Ferenc: A Bartók Béla út kivitelezése mikorra készül el?

Hajdú László:  Július  31.  a  szerződéses  határidő.  Hamarabb  kész  lesz  és  szeretnénk  ha  Varga  Mihály
miniszter úr vágná át a szalagot az ünnepélyes átadáson, mivel a közreműködésének köszönhetően kaptuk
meg rá a forrást.

Madarász Sándor: A 4 méter széles út a település belső útjainak elkerülését is szolgálja. A Rákóczi útig lesz
4 méter? Ott nagyon leszűkül, nem igazán tudja betölteni a tervezet funkciót.

Hajdú László: Valóban az a cél, hogy elkerülő út legyen a mezőgazdasági gépeknek A forrás eddig futotta. 

További kérdés, vélemény?

Nem érkezett több hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja beszámolójának elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 109/2014.(V.29.) határozata:
A polgármester  beszámolójának  elfogadása  a  két  ülés  között  történt  fontosabb  eseményekről,  a
képviselő-testület megbízása alapján végzett feladatokról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester két ülés
között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolóját elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal
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Erről értesülnek:

1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár

2.) Tájékoztató Jászkisér közrendjéről, közbiztonságának helyzetéről, a rendőrség helyi személyi és
tárgyi feltételeiről, a helyi polgárőrség munkájáról (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, tájékoztatóval érintettek
Előkészítő: dr. Körey-Nagy József r. alezredes, Madarász Sándor polgárőrség vezetője,  Molnár Tibor
közterület-felügyelő

Hajdú László  a  napirendhez kapcsolódóan köszönti  dr.  Körei-Nagy József  jászberényi  rendőrkapitányt,
Madarász  Sándort  a  Polgárőr  Egyesület  elnökét  és  Molnár  Tibor  közterület-felügyelőt.  A Pénzügyi  és
Városfejlesztési Bizottság és az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta a napirendet. Kérem a véleményüket.

Gócza  Zoltán: A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  megállapította,  hogy  a  rendőrség  jelenléte
Jászkiséren  növekedett.  A statisztika  javulást  mutat  a  rendőri  jelenlétnek  és  a  kamera  kihelyezéseknek
köszönhetően. Kérdésként merült fel, hogy a rendőrök mikor fognak kiszállni az autóból és gyalogosan is
szolgálatot teljesíteni? A tájékoztatót elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Sebestyén  Ferenc:  Az Ügyrendi  Bizottság  mind  három tájékoztatót  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van a tájékoztatókhoz?

dr.  Körei-Nagy  József  r.  alezredes  Jászberény  rendőrkapitánya:  Tisztelt  Polgármester  Úr!  Tisztelt
Képviselő-testület! Ez a beszámoló különbözik a korábbi évek beszámolóitól, kicsit más fogalmakkal operál
a  rendszer.  Az  ismerté  vált  bűncselekmények  rögtön  bekerülnek  a  statisztikába.  A  regisztrált
bűncselekmények nem feltétlen. Konkrétan azt jelenti, hogy a felderítés nem kerül be a statisztikába, csak
akkor, ha az ügyészség vádat emel. Ezeket az adatokat a Belügyminisztérium közli. Februárban jelent meg az
egységes  szempontrendszer,  az  egész  országban  eszerint  kell  elkészíteni  a  beszámolót.  A  regisztrált
bűncselekmények száma csökkent.  Jó irányba  halad a  jászberényi  rendőrkapitányság és  Jászkiséren is  a
dolgok.  Az  Ügyrendi  Bizottság  ülésén  is  felmerült,  ezért  elmondom,  hogy nullát  látnak  a  kábítószerrel
visszaélések kategóriában, ennek egyszerű az oka. Tavaly a polgármester úr mondta el, hogy találtak anyagot
a Művelődési Háza környékén. Valami új dolog megjelenik a társadalomban, arra kell egy idő amíg reagál a
törvényhozás. Megjelentek pszichoaktív vagy dizájnerdrogok, de mindaddig nem minősülnek kábítószernek,
amíg a szakbizottság nem minősíti annak. Két -féle mennyiségi fogalommal operálnak, a csekély és jelentős
mennyiséggel.  A  kollegák  amikor  igazoltatnak  és  zacskóban  gyanús  por  van,  akkor  csinálnak  egy
úgynevezett kábítószer gyorstesztet és ha ez pozitív, akkor lefoglaljuk és elküldjük Budapestre a szakértői
intézetbe.  Innentől  válik  három irányba  az  eljárás.  Ha  az  küldik  vissza,  hogy pszichoaktív  anyag,  nem
minősül kábítószernek, nem tudjuk az eljárást lefolytatni, mert nem minősül kábítószerrel való visszaélésnek.
Ha kábítószerek listáján rajta van, de csekély mennyiségű, megint nem indítható büntetőeljárás. Ha annak
minősül és meg van a megfelelő mennyiség, akkor tudunk eljárást lefolytatni. Tehát a nulla nem azt jelenti,
hogy nem volt Jászkiséren, hanem azt jelenti, nem voltak olyan fogások, amelyek nem eshettek a büntető
eljárási  kategóriába.  Az  elkövetők  tisztába  vannak  a  törvényi  előírásokkal,  és  nem haladja  meg  náluk
található  anyag  mennyisége  a  csekély  mérték  határát  és  azt  nyilatkozzák,  hogy  saját  részre  használja,
valamint vállalja az elvonó kúrát, akkor büntetőjogi mentességet élvez. A jogszabály a terjesztői magatartást
bünteti. Dolgozik a rendőrség, vannak eredmények, de nem minden jelenhet meg a nyilvánosság előtt.

Volt olyan kérdés is, hogy mennyire használhatók a térfigyelőkamerák képei? A bizonyításnak is többféle
fokozata van. Nagyon jó minőségű kamera képen tisztán látszik pl. a gépkocsi rendszáma, mely balesetet
okozott  vagy  bűncselekményhez  kapcsolható,  akkor  az  bizonyítékként  felhasználható.  Ezeknek  a
térfigyelőkameráknak  képei  arra  jók,  hogy  a  helyi  rendőrök,  polgárőrök  felismerik  az  elkövetőt  és  a
rendőrség elindulhat abban az irányban. Jászkiséren a tavalyi évben 10 fölött azoknak az ügyeknek a száma,
amelyek úgy hoztak eredményt, hogy a kamerák képei alapján tudtak elindulni.

A harmadik kérdés kicsit meglepet, hogy mikor látják a rendőröket a gyalogosan? A rendőröknek a szolgálat
50%-át gyalogosan kell teljesíteni, amennyiben ez nem így van, azon változtatni fogunk. Köszönöm szépen. 
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Hajdú László: Szóbeli kiegészítése van a polgárőrségnek és a közterület-felügyelőnek?

Nem kívántak szóbeli kiegészítéssel élni,

Kérdés, vélemény a tájékoztatókhoz? 

Ádám Kálmán: Az összkép javult a közbiztonság tekintetében. A tájékoztatóban a zsarolások száma 2012-
ben 4 volt, 2013-ban nulla. A zsarolás az uzsora bűncselekményeket takarja? A Jászságban is jelen van az
uzsora bűncselekmény. A rendőrség csak akkor indíthat eljárást, ha a sértett közreműködik, vagy van más
általam nem ismert módszere a rendőrségnek a felderítésre? 

Madarász  Sándor:  A polgárőrség  végzi  a  dolgát  és  megpróbáljuk  végrehajtani  azt  a  feladatot,  amit
elvállaltunk. 

Szót ejt a polgárőrségen belüli ellentétről, melyet igyekeznek rendezni.

A „Szomszédok Egymásért Mozgalom” röviden SZEM elindult Jászkiséren, eddig 139 táblát adtak ki, azok
számára,  akik  vállalták  a  mozgalomba  való  részt  vételt.  A polgárőrség  ügyeletes  telefonjára  érkeznek
bejelentések,  amelyeknek igyekszünk utána járni.  A SZEM jónak bizonyul  és erősíti  a  közbiztonságot  a
településen. A rendőrök gyalog is teljesítenek szolgálatot, nem egyszer a polgárőrséggel együtt. A körzeti
megbízottak közül 2 fő folyamatosan Jászkiséren teljesít szolgálatot, ezáltal jobban rálátnak a településen
történtekre.

Lukácsi György elmondja, a családsegítő szolgálatnak is jó a kapcsolata a rendőrséggel, polgárőrséggel, a
munkájuk  során  előfordul,  hogy  a  segítségüket  kell  kérniük.  A  havi  gyermekvédelmi  jelzőrendszeri
konferencián is részt vesznek. 

Kiss Lajos:  Egyre jobb a kapcsolata  az  iskolának a rendőrséggel,  polgárőrséggel  és remélem a majd a
munkába állt közterület-felügyelővel is. Felhívja a figyelmet az iskolában tapasztalt jelenségekre pl. a lányok
között terjedő brutalitásra. Törvényi változások szükségesek, mert a fiatalok gátlás nélkül cselekednek. Az
elkövetők mindig előbb járnak,  mint  a  törvénykezés.  A jogaikat  nagyon jól  tudják és  e  mögé  bújnak a
számonkérés elől. A lakosság összetétele miatt nehéz helyzet alakulhat ki a településen. A törvényhozóknak
az ilyen lakosság összetételű települések érdekében lépnie kell.

Sebestyén  Ferenc  a  közterület-felügyelő  figyelmét  a  település  szemetességének  növekedésére,  főleg  a
kereskedelmi egységek előtt.  Szemétgyűjtők kihelyezését  javasolja a kereskedelmi  egységek elé.  Tudom,
hogy a közmunkások most is szedik a településen a szemetet.

Madarász Sándor  véleménye  szerint  a  kereskedelmi  egységek nem kötelezhetők arra,  hogy az üzlettől
távolabb eldobott szemetet összeszedjék. Az üzletek elé szeméttárolók kihelyezését támogatja.

Baloghné Dr. Baka Ibolya is úgy véli, hogy szemétgyűjtőket kellene kihelyezni ezekre a helyekre.

Szüle  Katalin az  ’56-os  emlékmű  mellől  javasolja  elhelyezni  az  asztalt  és  a  padokat,  mert  nagyon
szemetelnek az ott helyet foglalók.

Körei-Nagy József  elmondja az uzsorával kapcsolatos kérdésre történő válaszában, hogy a zsarolás és az
uzsora  máj  jellegű  bűncselekmény.  Lehet  más  bejelentésére  eljárás  kezdeményezni,  de  a  sértett
közreműködése nélkül nem lehet bizonyítani.

Hajdú László:  A közmunka programoknak köszönhetően kevésbé szemestes a település. Szeméttárolókat
már eddig is raktak ki és még fognak is. Javult a közbiztonság a településen, ez köszönhető a megnövekedett
rendőri  jelenlétnek  is.  A két  ülés  közötti  beszámolómban  említett  közbiztonsági  fórumon  is  kértem  a
készenléti rendőrség jelenlétét a településen. Köszönöm a rendőrök munkáját és hitet, kitartást kívánok nekik
további munkájukhoz.

Madarász  Sándor  véleménye  szerin  éjszaka  is  elég  biztonságos  Jászkisér.  Reméli  a  rendőrség  és  a
polgárőrség között továbbra is megmarad vagy javul is még az együttműködés.

Hajdú László:  A rendőrségnek biztosított irodát az önkormányzat rendbe hozta. Az ülés huzat is remélem
megérkezett. Köszönöm mind a három szervezetnek a munkáját. 

Balogh György  az iránt  érdeklődik,  hogy miképpen lehetne szigorítani  a dizájnerdrogokkal  kapcsolatos
előírásokat.

Körei-Nagy József:  Az A és B lista folyamatosan bővül és kerülnek át a C listára. A jogalkotó is szigorít, de
elsősorban a terjesztést bünteti, a fogyasztását inkább gyógyítani gondolják, mint büntetni. A szabályozás
későbbi kör, előbb a folyamatot kell vizsgálni.

Madarász  Sándor: A  rendőrség  és  a  közterület-felügyelő  fizetésért  végzi  a  munkáját,  a  polgárőrök
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szabadidejüket áldozzák fel. A városnapi rendezvény előtt a képviselő-testület által megítélt támogatásból
kérnénk a következő részletet.

Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Nem  érkezett  több  hozzászólás,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  közbiztonsággal  kapcsolatos  tájékoztatók
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 110/2014.(V.29.) határozata:
Tájékoztató Jászkisér közrendjéről, közbiztonságának helyzetéről, a rendőrség helyi személyi és tárgyi
feltételeiről, a helyi polgárőrség munkájáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Jászkisér
közrendjéről,  közbiztonságának  helyzetéről,  a  rendőrség  helyi  személyi  és
tárgyi  feltételeiről,  a  helyi  polgárőrség  munkájáról  szóló  tájékoztatót
megtárgyalta és elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül:

1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ dr. Körei-Nagy József r. alezredes m.b. kapitányságvezető
5./ Madarász Sándor polgárőrség vezetője
6./ Molnár Tibor közterület- felügyelő
7./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
8./ Irattár.

3.)
Tájékoztató a városi védelmi feladatokról, a katasztrófavédelmi, tűzvédelmi munkáról
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, tájékoztatóval érintettek
Előkészítő:  Szabó  Szabolcs  Gábor  tű.  Hadnagy,  Balogh  Tamás  tűzoltó  parancsnok Balog  László
tűzoltó egyesületi elnök, Benedek József közbiztonsági referens

Hajdú László: Köszöntöm Birgés György tűzoltó hadnagyot, Balogh Tamást az önkormányzati tűzoltóság
vezetőjét, Balog Lászlót az Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnökét és Benedek József közbiztonsági referenst.
A tájékoztatókat megtárgyalta a Pénzügyi  és Városfejlesztési Bizottság, valamint az Ügyrendi Bizottság.
Kérem a véleményük ismertetését.
Gócza Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a tájékoztatókat a Képviselő-
testületnek.

Sebestyén  Ferenc:  Az  Ügyrendi  Bizottság  szintén  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a
tájékoztatók elfogadását.

Hajdú László: Szóbeli kiegészítést kívánnak tenni a tájékoztatók készítői?

Birgés György tű.  hdgy:  Az elmúlt évben 34 esetben vonult  a helyi  tűzoltóság a jászberényi  hivatásos
tűzoltósággal vagy külön külön, tűzesethez 20 alkalommal  ebből 4 volt téves és 14 alkalommal műszaki
mentéshez,  ebből  2  volt  téves.  Az helyi  önkormányzati  tűzoltóság és  a  jászberényi  hivatásos  tűzoltóság
között együttműködési megállapodás van.. Ennek a módosítása folyamatban van, aminek a lényege, hogy a
helyi  tűzoltáság  az  esetleges  beavatkozási  területen  kívül  több  településen  vállal  plusz  beavatkozást
kiemelkedő eseteknél – emberi életet veszélyeztető káreseteknél, műszaki mentések és tűzeseteknél –, mert a
szolnoki,  illetve  a  jászberényi  hivatásos  tűzoltóságnál  hamarabb  tud  a  helyszínre  érni  a  földrajzi
elhelyezkedése miatt. A helyi tűzoltóság kérte, hogy a együttműködési megállapodásba kerüljön bele, hogy
egyoldalúan felmondhatják a megállapodást, amennyiben mindenféle kisebb jelentőségű esetekhez riasztják
őket.
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Köszönöm az önkormányzati tűzoltóság és az önkéntes tűzoltó egyesület által végzett elmúlt évi munkát.

Hajdú László:  Engem ez  a  megállapodás  meglepett,  mert  négy település  hozzájárul  az  önkormányzati
tűzoltóság működéséhez,  ha másik településre  vonulnak,  akkor  illene hozzájárulniuk nekik is.  Felmerül,
hogy  kifizeti  a  révészt?  A bajban  természetesen  segítenek  az  emberek,  megnyugtató,  hogy  nem  kell
mindenféle esethez vonulniuk.

Balogh Tamás:  Mi azt vállaltuk, kifejezetten élet- és súlyos balesetveszély esetén vonulunk. Besenyszög,
Szászberek,  Jászszentandrás,  Jászivány,  Jászalsószentgyörgy  és  Pély  településre  kimondottan  csak
életveszélyes  esetben,  ha  nincs  közelebb  állami  egység.  Az  együttműködési  megállapodásban  kértük
rögzíteni,  hogy  egyoldalúan  felmondhatjuk  a  megállapodást,  amennyiben  nem  kiemelkedően  súlyos
esetekben riasztanak bennünket.

Kiss Lajos: Értékes és jó beszámolókat kaptunk, akiknek a munkáját hét közben „nem vesz észre”, ha baj
van akkor  kerülnek reflektor fénybe.  Az Európai  Unióba történő belépésünk után nagyon sok veszélyes
szállítmány halad át Magyarországon, amelyeknek következtében átszervezésekre volt szükség. Sokan nem
értették miért van szükség időjárási körülmények miatt a különböző riasztásokra, úgy gondolom nagyon jó,
hogy az emberek tudják mire számíthatnak. Szeretném megköszönni én is a munkájukat, mert nagy szükség
van rájuk.

Gócza Zoltán:  A múlt  héten volt  a tűzoltóságnak közgyűlése,  amelyen a 4 település képviselői  is  jelen
voltak. Elhangzott, hogy eszköz és tárgyi feltételek biztosítottak, pénzügyileg az állami és önkormányzati
támogatásokból stabilan működik. A régi tűzoltókra is gondolnak, emlékfalat hoztak számukra létre.

Madarász Sándor:  A köztestületi  tűzoltóság és a polgárőrség nagyon jól  tud együttműködni különböző
helyzetekben. Büszkék lehetünk az egyesület és a köztestületi tűzoltóság működésére.

Megalakult az ősszel a Jászsági Védelmi szervezet, melynek 4 polgárőr önkéntes tagja lett. Képzésen kellett
részt venniük és a helyi polgármesteri hivataltól kaptak erről levelet,  de amennyiben nem vesznek részt,
akkor  100  ezer  forintos  bírsággal  fenyegették  meg  őket.  Ezt  nehezményezték,  mivel  ők  önkéntesen  a
szabadidejük terhére vállalták ezt a feladatot.

Hajdú László:  Ilyen  a  hivatalos,  bürokratikus  nyelvezet.  Köszönöm a szervezeteknek a  munkáját,  mert
elismerésre  méltó munkát  végeznek.  Még ide szoktam sorolni  a  mentőket  is,  mert  ők is  közbiztonsági,
védelmi feladatokat látnak el.

Balog László úgy gondolja külön kell  kezelni  az önkénteseket  és a hivatalosan beosztottakat  a védelmi
feladatoknál, mert nem lesznek önkéntesek. Benedek József jelezze ezt a védelmi szervezet felé.

Benedek József:  Nem értem Madarász képviselő felvetését. Amikor önként jelentkezett, akkor tudomásul
kell  venni,  ha  bármikor szólnak,  akkor menni  kell.  Életveszély esetén külön kérdezzük meg azt  a  négy
embert, hogy vállalja-e a szolgálatot?! A 100 ezer forintról szóló rész, az egy típus szöveg. Úgy gondolom,
aki belép, az akkor egy szolgálat. Hogyan számoljon a katasztrófavédelem az önkéntessekkel, hogyha nem
tudja mikor számíthat rájuk?! Gondolom, aki levezényelte a gyakorlatot, a végén biztosan megköszönte a
részt vételt.

Madarász  Sándor: A  belépési  nyilatkozatban  mi  csak  szabadidőnk  terhére  vállaltuk  a  feladatot  és
átgondoljuk – munkánkat bármikor otthagyva menjünk védekezni –  ilyen feltételekkel vállaljuk-e.

Vári-Nagy Judit: Jászapáti Járási a neve, de a Jászapáti Járási Hivatalhoz nem kapcsolódik. Ugyanakkor a
védelmi feladatokhoz igen. Az elhangzottakat mindenképpen tolmácsolni fogom a kirendeltségvezető úrnak,
hogy tisztázzák,  ha  eddig nem volt  tisztázott.  Valóban önként  vállalták a katasztrófavédelem szervekkel
együtt a veszélyelhárítási, illetve védelmi feladatokban részvételt.

Hajdú László: Tisztázni kell, mert mind a két fél részéről van benne igazság. Jelezni fogja a hivatalvezető
asszony és remélem megnyugtató választ fogunk kapni.

Lukácsi György: A városnapi rendezvény bejelentésre került-e?

Benedek József:  A rendező feladata bejelenteni. A referensi értekezleten kiemelésre került,  hogy Balogh
György minden rendezvényt bejelent.

Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Nem érkezett több hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a tájékoztatók elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:
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Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 111/2014.(V.29.) határozata:
Tájékoztató a városi védelmi feladatokról, a katasztrófavédelmi, tűzvédelmi munkáról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a városi védelmi felada-
tokról,  a  katasztrófavédelmi,  tűzvédelmi  munkáról  szóló tájékoztatót  megtár-
gyalta és elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül:

1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ Szabó Szabolcs Gábor tű. hadnagy
5./ Balogh Tamás tű. Parancsnok
6./ Balog László Önkéntes Tűzöltó Egyesület elnöke
7./ Benedek József PH ügyintéző
8./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
9./ Irattár.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet felvetésére a képviselő-testület megvitatta a közösségi együttélés szabályait
be nem tartó személlyel kapcsolatos problémák megoldási lehetőségeit.

Hajdú László szünetet rendel el 15.50 – 16.10 óráig.

A szünetben távoztak az ülésről a 2.) és 3.) napirenddel kapcsolatban meghívott személyek.

Kiss Lajos alpolgármester távozott az ülésről a továbbiakban 8 fő vesz részt a döntéshozatalban.

4.) Beszámoló a Művelődés háza, Könyvtár és Csete Balázs helytörténeti Gyűjtemény munkájáról
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, Balogh György intézményvezető
Előkészítő: Balogh György intézményvezető

Hajdú László: A Kulturális Bizottság megtárgyalta a beszámolót. Kérem, a véleményüket.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A Kulturális Bizottság megtárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Hajdú László: Szóbeli kiegészítése van a beszámoló készítőjének?

Balogh György nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Hajdú László: Kérdés, vélemény a beszámolóhoz?

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A könyvtárvezető nyugdíjba ment, megoldott a helyettesítése?

Balogh  György:  Megkérdeztem  a  megyei  könyvtárat,  mert  a  szakfelügyelet  ők  látják  el.  A jelenlegi
dolgozónak megfelel a képzettsége, rendelkezik 2 éves képzésen szerzett könyvtár asszisztensi vizsgával. A
könyvtár folyamatos működésének biztosításához 2 fő szükséges. A másik fő érettségi vizsgával rendelkező
személy lehet,  aki  vállalja  a  könyvtári  asszisztensi  vizsga  elvégzését.  A könyvtár  szakmai  szempontból
rendben  van  (állomány  vonalkóddal  ellátva,  digitalizálva  lett).  Júniusban  várunk  szakfelügyelettől
vizsgálatot,  az  esetleg ott  feltárt  hiányosságot  majd  pótoljuk.  Szakálné  Torma Eszter  amíg  szabadságát,
illetve közalkalmazottként a felmentési idejét tölti, közfoglalkoztatott segíti a könyvtárban a munkavégzést.

Hajdú László kiemeli az intézménynél végzett karbantartási, felújítási munkákat – 7 millió forint értékben a
székek  cseréje  a  művelődés  házában,  a  próba  terem lapostetőjének  javítása,  a  könyvtár  nyílászáróinak
cseréje, illetve homlokzat vakolatának javítása –, amire büszkék lehetnek.

Balogh  György  megköszöni  az  elvégzett  karbantartási,  felújítási  munkálatokat  és  reméli  mind  három
megújult  intézmény  sokáig  szolgálja  a  közösséget.  Tájékoztatja  a  testületet,  hogy  június  2-án
konferenciának adnak helyet nemzetközi résztvevőkkel.
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Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Nem érkezett több hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 112/2014.(V.29.) határozata:
Beszámoló a Művelődés háza, Könyvtár és Csete Balázs helytörténeti gyűjtemény munkájáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Művelődés  háza,
Könyvtár  és  Csete  Balázs  helytörténeti  gyűjtemény  munkájáról  szóló
beszámolót megtárgyalta és elfogadta.

Felelős: Balogh György intézményvezető
Határidő: azonnal

Erről é r t e s ü l:
1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ Balogh György intézményvezető
5./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
6./ Irattár.

5.)
Beszámoló  az  Alapszolgáltatási  Központban folyó  tevékenységről,  a  nappali  ellátás-szervezés
stratégiájáról (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, Farkasné Nagy Márta intézményvezető
Előkészítő: Farkasné Nagy Márta intézményvezető

Hajdú László: A Szociális Bizottság és a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót.
Kérem, a véleményüket.

Baloghné Dr.  Baka Ibolya:  A Szociális  Bizottság megtárgyalta a beszámolót  és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Gócza Zoltán:  A Pénzügyi  és Városfejlesztési  Bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra javasolja a
testületnek.

Hajdú László: Szóbeli kiegészítése van a beszámoló készítőjének?

Farkasné Nagy Márta nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, várja a beszámolóval kapcsolatos kérdéseket.

Hajdú László: Kérdés, vélemény a beszámolóhoz?

Baloghné  Dr.  Baka  Ibolya:  Farkasné  Márti  az  intézményprogramjait  szeretné  kiegészíteni  az  idősek
egészségének,  kondíciójának  megőrzésének  elősegítését,  amihez  tornaeszközök  lennének  szükségesek,
valamint képzett masszőr biztosítása. Valamilyen módon tudnánk-e segíteni a program megvalósítását?

Hajdú László: Meg kell beszélni, a megvalósítás költségeit felmérni ahhoz, hogy tudjunk válaszolni.

Sebestyén  Ferenc és  Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet javasolja  a  programokban  a  fenyőfaünnepség
elnevezést karácsonyi ünnepségre változtatni.

Hajdú  László:  Az  Alapszolgáltatási  Központ  munkájával  meg  vagyunk  elégedve,  reméljük  a
szolgáltatósokat igénybe vevők is, eddig még panasz nem érkezett az intézmény tevékenységére. Szükség
van az intézményre „sajnos” egyre több az idős, gondozásra szoruló idős ember a településen.

Farkasné  Nagy  Márta:  Köszönöm  az  intézménynél  az  ablakok  cseréjét.  Igyekszünk  az  intézményt
szépíteni, otthonosabbá tenni, felszereltségét javítani. Nyílt napot tartottunk áprilisban, hogy minél többen
megismerjék az intézményt.

Az  intézmény  dolgozóinak  szeretném  megköszönni  és  elismerésemet  kifejezni  munkájukért,  mert
lelkiismeretesen, empátiával és a legjobb gondozásra törekedve végzi munkájukat.
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Hajdú  László  az  intézményvezetők  figyelmébe  ajánlja,  hogy  kerüljön  a  köztudatba,  jelenjen  meg  az
újságban,  a  honlapon  a  pozitív  dolgok,  ha  meg  vannak  elégedve  az  intézménynél  történő  munkákkal,
eseményekkel.  Az önkormányzattal  kapcsolatban ne csak a negatív dolgoknak,  hanem a pozitívaknak is
adjanak teret.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet:  Ki  tudtuk  elégíteni  minden  igényt,  ami  felmerül  az  intézmény
szolgáltatásaira?

Farkasné  Nagy  Márta: Igen,  nem  kell  elutasítani  senkit  sem.  Készítettem  tájékoztatót  az  intézmény
szolgáltatásairól, hogy minél többen megismerjék 

Hajdú László: További kérdés, vélemény a beszámolóhoz?

Nem érkezett több hozzászólás a témához, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 113/2014.(V.29.) határozata:
Beszámoló  az  Alapszolgáltatási  Központban  folyó  tevékenységről,  a  nappali  ellátás-szervezés
stratégiájáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  Alapszolgáltatási
Központban folyó tevékenységről, a nappali ellátás-szervezés stratégiájáról szó-
ló beszámolót megtárgyalta és elfogadta.

Felelős: Farkasné Nagy Márta intézményvezető
Határidő: azonnal

Erről é r t e s ü l:

1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ Farkasné Nagy Márta intézményvezető
5./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
6./ Irattár.

Napirend előtti kérdésekre válaszadás

Hajdú László:  Lukácsi  György –  lakossági  fórum tartása  a  csapadékvíz  elvezetésével  kapcsolatban.  A
lakossági  fórumot  2014.  június  12-én  17  órakor  fogjuk  tartani  a  Művelődés  Házában,  a  kérdéseket  a
polgármesteri hivatal portáján lehet leadni.

Sebestyén Ferenc – felelős ember kijelölése, aki a lakossági panaszokat közvetíti felém. Ez már működik,
Benedek Józsefhez, Kis Ernőhöz és hozzám lehet a panaszokkal fordulni. Írásban továbbítjuk a panaszokat a
kivitelezők és a műszaki ellenőr felé. Amit csak lehet, igyekszünk minél hamarabb megoldani. Legnagyobb
probléma, legtöbb probléma forrása a Keviterv Akva által készített tervek. A tervek alapján kapta a társulás a
támogatást,  ezért  a  terveket  módosítani  nagyon  nehéz,  3-6  hónap  a  műszaki  tartalom  módosításának
bejelentése és engedélyezése, amiért a beruházás akkorát csúszna, hogy nem lehetne időben befejezni. A
kivitelezőkkel is van probléma, nem csinálnak meg dolgokat, vagy a helyreállítással késnek. Az elszámolása
a pályázatnak nagyon szigorú, nem engedi meg az átcsoportosítást a költségvetésen belül, pl. nem engedi
meg,  hogy  ahol  nem  szükséges  nem  építenék  meg  a  csatornát,  ahol  szükséges  és  nem  terveztek  ott
megépítésre kerülne. A kivitelező türelmes, de meddig tudja a plusz dolgokat megcsinálni. Társulási ülésen is
elmondtam a véleményemet a tervezéssel kapcsolatban. Be lehetne perelni a tervezőt, de az is hosszú idő, a
beruházásnak  el  kell  készülnie.  Nagyon  sok  gond  van,  amit  a  kivitelező,  műszaki  ellenőr  igyekeznek
helyrehozni. 

Benedek József jól kezeli a panaszokat.

Gócza Zoltán: Az ivóvízminőség-javító programnál is probléma van ezzel a tervezővel.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Minek alapján lettek kiválasztva?

Hajdú László: A közbeszerzési eljárást megnyerték.
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Madarász Sándor kérése, hogy az utca lezárásokat előre közöljék az ott lakókkal. A kivitelezők elkezdenek
egy szakaszt azt nem fejezik be, mennek tovább.

Hajdú László: Rózsa utca volt az első ahol elkezdték a munkát és még mindig nincs rendbe. Rögzítve lett
írásba, hogy június 12-éig tegyék rendbe a szakaszokat. A jászkiséri alvállalkozó végzi az egyik legjobb
munkát, de ők sem hibátlanok.

Balogh György: Felsőbb fórumhoz lehet fordulni a tervezés miatt?

Hajdú László: Bírósághoz lehet fordulni.

Balogh György:  A kivitelező,  műszaki ellenőr ott  lesz a fórumon? A műszaki  ellenőr igazolja a munka
teljesítését? Mennyire van helyen a műszaki ellenőr?

Hajdú László: Igen, ott lesznek a kivitelező képviselői és a műszaki ellenőr is, ők válaszolnak a kérdésekre.
A műszaki ellenőr határozott ember, ellenőrzi a munkát.

Gócza Zoltán: Van egy technológiai folyamat, amit meg kell csinálni a kivitelezésnél.

Hajdú László: Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet – bevezető utak rendbetétele a rendezvénye. Folyamatban van
a rendbetétele és a rendezvény ideje alatt lesznek közmunkások, akik ügyelnek a rendre.

Lukácsi György: Az intézményvezetők és az önkormányzat dolgozói is legyenek jelen a rendezvénye, ne
utólag sopánkodjunk, hogy kevesen voltak a rendezvénye.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet:  Én  is  kérem,  hogy  minél  többen  jöjjenek  el  a  rendezvényre,  a
megemlékezésekre.

Hajdú László: Meghívott küldtünk az intézményeknek.

A kérdésekre adott válaszokat, aki elfogadja kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 114/2014.(V.29.) határozata:
A kérdésekre adott válaszok elfogadásáról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirend előtti
kérdésekre adott válaszokat elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesülnek: 

1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.:111.)
5. Irattár

Előterjesztések

1.)
Hulladékgazdálkodási  Nonprofit  Kft.  létrehozásáról  szóló  68/2014.(III.27.)  határozat
módosítására (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László. Ismerteti az előterjesztés lényegét. A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta,
kérem a véleményüket.

Gócza Zoltán:  A  Pénzügyi  és Városfejlesztési  Bizottság elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek a
határozat módosítását.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:
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Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 115/2014.(V.29.) határozata:
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. létrehozásáról szóló 68/2014.(III.27.) határozat módosításáról

1/  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a  68/2014.(III.27.) határozat 4/ pontját az alábbiak szerint
módosítja:
„4/ A Képviselő-testület KISÉR-SZOLG Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságába
a  Társaság  alapításától  számítva  1  évre,  határozott  időtartamra  a  következő
személyeket választja meg:

Név: Hajdú László
Lakcím: 5137 Jászkisér, Dobó utca 16.

Név: Lukácsi György
Lakcím: 5137 Jászkisér, Hősök tere 3.

Név: Sebestyén Ferenc
Lakcím: 5137 Jászkisér, Kiskör út 47.

akik számára tiszteletdíjat nem állapít meg.”

2/  A  Képviselő-testület  határozat  módosítással  nem  érintett  rendelkezéseit
változatlan tartalommal hatályban tartja.

Határidő: azonnal
Felelős: Hajdú László polgármester
               Szabó Szidónia jegyző

Erről értesülnek: 
1.  Képviselő-testület tagjai
2.  Hajdú László polgármester
3.  Szabó Szidónia jegyző
4.  Felügyelő Bizottság tagjai
5.  Dr. Sonkoly Judit ügyvéd
6.  Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
7.  Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
8.  Irattár.

2.)
Előterjesztés Jászkisér, Vágóhíd út 6. szám alatti ingatlan értékesítésére
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

Hajdú László ismerteti az előterjesztést. Szóbeli kiegészítés van az előterjesztéshez?

Mudris Andrásné dr.: A bérlő egyszerre kifizette tízhavi bérleti díj elmaradását. 

Hajdú  László:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság megtárgyalta  az  előterjesztést,  kérem  a
véleményüket ismertetni.

Gócza  Zoltán:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság megtárgyalta  és  nem  javasolja  az  ingatlan
értékesítését, annak központi fekvése miatt, illetve önkormányzati ingatlannal való határossága miatt.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás. 

Aki egyetért a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság javaslatával, hogy az ingatlan ne kerüljön értékesítésre
kézfelnyújtással jelezze.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 116/2014.(V.29.) határozata:
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 a Jászkisér, Vágóhíd út 6. szám alatti ingatlan értékesítéséről

1/  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (  a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  úgy  határozott,  hogy  a  tulajdonában  lévő,  jászkiséri
tulajdoni  lapon,  599  helyrajzi  számon,  Jászkisér,  Vágóhíd  út  6.  szám alatti
lakóházas ingatlant eladásra nem jelöli ki.

2/ A Képviselő-testület az ingatlant a továbbiakban is bérbeadás útján kívánja 
hasznosítani.

Határidő: 2014. június 30.
Felelős: Hajdú László polgármester

Erről értesülnek:
1) Képviselő-testület tagjai;
2) Hajdú László polgármester;
3) Szabó Szidónia jegyző;
4) Kormos Lajos PH pénzügyi vezető - helyben;
5) Korsós Ferenc, 5137 Jászkisér, Vásártér utca 2.;
6) Megyei Kormányhivatal – Szolnok;
7) vagyonnyilvántartás;
8) irattár – helyben.

3.)
A Jász Trió Tv-vel történő műsor finanszírozása támogatási szerződés megkötésére
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

Hajdú László ismerteti az előterjesztés lényegét. A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság  és a Kulturális
Bizottság is tárgyalta, kérem a véleményüket.

Gócza Zoltán:  Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta és javasolja a szerződést kötését 2014.
június 1-jétől december 31-éig a helyi választásokat figyelembe véve.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A Kulturális Bizottság javaslata 2014. június 1-jétől október 31-ig szólt a
szerződéskötésre, de fontolóra véve a  Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság javaslatát, támogatjuk, hogy
2014. június 1-jétől december 31-éig legyen megkötve a szerződés.

Sebestyén Ferenc: A testületi ülésekről ad tudósítást vagy a települést mutatja be?

Lukácsi György: A település nagyobb rendezvényeiről adnak hírt 7-8 percben.

Hajdú László: Remélem ki tudunk tölteni 7-8 percet híranyaggal, folyamatban vannak a beruházások stb.

Madarász Sándor: Havonta lesz az adás?

Mudris Andrásné dr.: Kéthetente lesz 7-8 perces hírblokk, amit többször megismételnek.

Kormos Lajos: Az előterjesztésben a Trió Tv javaslata szerepel.

Hajdú  László:  A  szerződés  7  hónapra  szólna,  aminek  a  költsége  7 · 165     000  Ft.  Kérem  az
intézményvezetőket programjaikat előre jelezzék, hogy tudjuk ezekről tájékoztatni a szerkesztőket.

Balogh György jelzi a június 2-i rendezvényt.

Hajdú László: Aki egyetért, hogy 2014. június 1. - 2014. december 31. közötti időtartamra a Jász Trió Tv-
vel, a 7-8 perc időtartamú műsorra finanszírozási támogatási szerződést kössenek 7 · 165.000=1     150 000 Ft
összegért a működési tartalék terhére, kézfelnyújtással jelezze.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:
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Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 117/2014.(V.29.) határozata:
A Jász Trió Tv-vel történő műsor finanszírozása támogatási szerződés megkötéséről

1/  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban
Képviselő-testület) úgy határozott, hogy 2014. június 1. - 2014. december 31.
közötti időtartamra, megköti a Jász Trió T V-vel, a 7-8 perc időtartamú, havi 2-3
különböző  anyag  elkészítésére  és  legalább  havi  12  alkalommal  történő
megjelenést tartalmazó műsor, finanszírozása támogatási szerződést.

2/  A  támogatási  szerződésre  szolgáló  2014.  évi  finanszírozási  összeget,
működési célokra átadott pénzeszköz, ÁH kívülre 7 · 165.000=1     150 000 Ft-ot a
működési tartalék terhére kell biztosítani.

3/  A  Képviselő-testület  felkéri  Hajdú  László  polgármestert  a  műsor
finanszírozása támogatási szerződés megkötésére.

Határidő: 2014. június 30.
Felelős: Hajdú László polgármester
              Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető

Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai
2. Hajdú László polgármester
3. Szabó Szidónia jegyző
4. Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
5. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
6. Irattár

4.)
Gócza Zoltán önkormányzati képviselő tiszteletdíjáról való lemondására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

Hajdú  László  ismerteti  az  előterjesztést.  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság megtárgyalta  az
előterjesztést, kérem a véleményüket.

Gócza  Zoltán:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság elfogadásra  javasolja  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek.

Hajdú László: Kérdés, vélemény az előterjesztéshez?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 118/2014.(V.29.) határozata:
Gócza Zoltán önkormányzati képviselő tiszteletdíjáról való lemondásáról

1.  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő testület)  Gócza Zoltán önkormányzati  képviselő  2014.  május  havi
tiszteletdíjáról történő lemondását - keretösszeg és járulékai: 73 660,- Ft, azaz
Hetvenháromezer-hatszázhatvan  forint  - tudomásul  veszi.  A  felajánlott
tiszteletdíj összegét önkormányzati rendezvényekre, valamint az önkormányzat
által kötelezően ellátandó feladatokra kell felhasználni.

2.  A Képviselő-testület  megbízza  a  PH Pénzügyi  Osztály vezetőjét,  hogy a
fenti  változásokat  a  költségvetési  rendelet  módosítása  során  terjessze  a
Képviselő-testület elé.

Felelős: Hajdú László polgármester
Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztály vezetője
Határidő: következő költségvetési rendelet módosítás
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Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület 
2. Hajdú László polgármester
3. Szabó Szidónia jegyző
4. Gócza Zoltán(5137 Jászkisér, Madách tér 1.)
5. Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető 
6. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
7. Irattár.

5.)
Előterjesztés a parlagfűmentesítési pályázat költségvetési táblázatának módosítására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző, Stuchlik Lászlóné pénzügyi ügyintéző

Hajdú László ismerteti az előterjesztést. Kérdés, vélemény az előterjesztéshez?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 119/2014.(V.29.) határozata:
a parlagfűmentesítési pályázat költségvetési összetételének módosításáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  parlagfű-mentesítési  pályázaton  elnyert  186.520.-Ft
támogatást elfogadja, és a pályázati költségvetés tartalmat az alábbiak szerint
módosítja:

A  megvalósítandó  programok  és  gépek,  eszközök  beszerzésére  a  teljes
költségvetést  196.335.-Ft-ra  módosítja.  A  pályázaton  elnyert  támogatás
összege: 186.520.-Ft, a saját erő: 9815.-Ft.

A Képviselő-testület megbízza a JÁTI vezetőjét az eszközök beszerzésével, az
aljegyzőt a programok meghirdetésével és szervezésével. 

Határidő: 2014. március 19.
Felelős: Hajdú László polgármester

              Mudris Andrásné dr. aljegyző

Erről értesül: 
1.  Képviselő-testület helyben,
2.  Hajdú László polgármester
3.  Megyei Közgyűlési Iroda – Szolnok
4.  Megyei Kormányhivatal – Szolnok
5.  Kis Ernő JÁTI vezetője
6.  Mudris Andrásné dr. aljegyző
7.  Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
8.  Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság
9.  Irattár
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6.)
Előterjesztés az Európai Mobilitás Hét-hez történő csatlakozásra
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van az előterjesztéshez?

Mudris  Andrásné  dr.  ismerteti  az  előterjesztést  és  a  polgárőrség  segítségét  kéri  az  autómentes  nap
megtartásához szeptember 22-én útlezárások formájában.

Madarász Sándor: Állunk rendelkezésre a program megvalósításához.

Hajdú László: Kérdés, vélemény az előterjesztéshez?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 120/2014.(V.29.) határozata:
az Európai Mobilitás Hét-hez történő csatlakozásról

Jászkisér  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Nemzeti  Fejlesztési
Minisztérium  infrastruktúráért  felelős  államtitkára  -Dr.  Völner  Pál-
megkeresésére  részt  vesz  az  európai  mobilitás  hét  idei  „A mi  utcánk,  a  mi
jövőnk”  jelmondattal  meghirdetett  programjában,  és  meghatalmazza  Hajdú
László polgármestert,  hogy írja alá az Európai  Mobilitás Kartáját,  vállalva a
környezetbarát döntés meghozatalát, és az autómentes nap megtartását.

Felelős: Hajdú László polgármester
 Mudris Andrásné dr. aljegyző

Határidő:2014. Szeptember 22.

Erről értesülnek:
1./ Képviselő-testület tagja,
2./ Polgármester – helyben,
3./ Szabó Szidónia jegyző,
4./ NFM- Budapest, Pf.:1. 
5./ Mudris Andrásné dr. aljegyző,
6./ JNKSZ Megyei Kormányhivatal – Szolnok,
7./ Irattár

7.)
Pályázat benyújtása a Let's Colour Településszépítő egyesület felhívására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Mudris Andrásné dr. aljegyző

Hajdú László: Kulturális Bizottság tárgyalta, kérem véleményüket.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet összefoglalja a pályázat lényegét, melyen javasolják a részt vételt.

Kis Ernő elmondja, hogy több száz ezer forintba kerülne a falfelület helyreállítása, előkészítése a festéshez,
de ezzel is előbbre lépnének.

Hajdú László:  A mozi  külső homlokzatát  előbb-utóbb helyre  kell  hozni.  Ki  tervezi  meg? Nekünk kell
megterveztetni, vagy ők tervezi meg?

Mudris Andrásné dr.: Ők tervezik meg, a festésre szánt felületet, annak képeit és környékét be kell mutatni,
és fel kell tenni egy internetes oldalra, az ötletről netes szavazás során az első három település közül szakmai
zsűri  választ,  és  készítik  el  a  falfelület  grafikáját.  A grafikai  ötlet  a  játszótérhez,  és  a  Főtér  teveihez
igazodhatna. Ha nyer az ötletünk, a Pendzsom Néptáncegyesület felajánlotta segítségét, és a kivitelezéshez
felkérnénk az ügyes kezű óvónőket, pedagógusokat, amatőr festőket, fiatal kreatív vállalkozókat.

Hajdú László szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 121/2014.(V.29.) határozata:
Pályázat benyújtásáról a Let's Colour Településszépítő Egyesület felhívásáról

1.  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a Kulturális Bizottság kezdeményezésére részt vesz a Let's
Colour Településszépítő Egyesület közösségi tér szépítő, felújító pályázatában.

2.  A Képviselő-testület  a  pályázati  célként  a  mozi  Teleház  felőli  és  udvari
falfelületét jelöli meg, és megbízza a Hivatal köztisztviselőjét a pályázati anyag
feltöltésével.

3. A Képviselő-testület felkéri a Pendzsom Néptáncegyesület vezetőit, hogy a
szervezési és előkészítési feladatokban vegyenek részt.

4.  A  Képviselő-testület  megbízza  a  Játi  vezetőjét,  -  amennyiben  a  bíráló
bizottság  a  jászkiséri  ötletet  találja  kivitelezésre  megfelelőnek  –  a  jelzett
falfelületet a festéshez készíttesse elő.

Határidő: 2014. június 1.; 2014. szeptember 7.
Felelős: Mudris Andrásné dr. aljegyző
              Kulturális Bizottság

Erről értesülnek: 
1.  Hajdú László polgármester;
2.  a Képviselő-testület tagjai
3.  Szabó Szdónia jegyző
4.  Kormos Lajos PH Pénzügyi osztályvezető
5.  Mudris Andrásné dr. aljegyző;
6.  Kis Ernő JÁTI vezetője – helyben;
7.  Megyei Kormányhivatal – Szolnok
8.  Irattár

Hajdú László: Közérdekű bejelentése van valakinek?

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet elmondja,  az  I.  Világháború  centenáriumára  összegyűjtött  fotókból,
iratokból válogatást jelentetnének meg újság formájában, melyhez anyagi támogatás szükséges.

Juhász László: 180 Ft-ba kerülne, az első borítója színes lenne, a többi oldal fekete-fehérbe készülne.

Hajdú László: Szerintem megoldható a kiadása. A városnap idén 3 napos lesz, a lengyel testvértelepülésről,
Bácskossuthfalváról  és  Svájcból  érkeznek  delegációk,  valamint  országgyűlési  képviselő  vendégeink  is
lesznek. Kérem az intézményvezetőket és a dolgozókat legyenek jelen az ünnepségeken és a rendezvényen.

Szüle Katalin Farkas László mezőgazdasági gépekből álló magángyűjteményének megnyitójára hívja fel a
jelenlévők figyelmét, mely május 31-én lesz.

Hajdú László: Írásbeli kérés érkezett Madarász Sándortól a díszpolgári cím újra tárgyalására, mivel az elő-
terjesztés tárgyalásakor nem volt minden képviselő jelen.

Kérem aki egyetért a díszpolgári cím újratárgyalásának zárt ülésen történő megvitatásával kézfelnyújtással
jelezze.

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen, 3 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett újra kívánja tár -
gyalni zárt ülés keretében. 

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 122/2014.(V.29.) határozata:
Zárt ülés tartásáról

Jászkisér  Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nyílt ülést követően
zárt ülést tart  a  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény 46.  §  (2)  bekezdés a)  pontja
alapján.
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Erről értesülnek: 

1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár

Hajdú László megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt ülést berekeszti.

K. m. f.

                      Hajdú László                                                                    Szabó Szidónia 
                       polgármester                                                                              jegyző                          
 

                     Ádám Kálmán                                                                  Madarász Sándor
                   jegyzőkönyv-hitelesítő                                                      jegyzőkönyv-hitelesítő
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